



OILMEGA

FOR A NATURAL BIOTIC HEALTH
BOOST

天然生长素配方，促进马匹健康

1. RECOMMENDED USE 用法建议

Cavalor OilMega makes for a healthy horse from the inside out. The omega 3 - 6 - 9 fatty acids in the product, together with the natural antibiotic, ensure healthy intestinal flora and additional support for the immune system. This results in good digestion and a glossy coat.

Cavalor 美佳油 (OilMega) 可以让促进您的爱马由内至外健康。富含 Omega 3-6-9 脂肪酸，配合天然抗生素，可以确保健康肠道菌群，并提高马匹的免疫力，有效促进消化，并且有漂亮有光泽的毛发。

The essential omega 3, 6 and 9 fatty acids and the natural antibiotic in Cavalor OilMega support the overall health of the horse. It provides a shiny coat, healthy intestinal flora and improved immunity. Additionally, a high-fat diet can also result in improved sports performance. Giving energy in the form of fat, rather than carbohydrates, helps the horse's muscles convert energy without producing large amounts of lactate. For horses carrying out work over extended periods, or "hyperactive" horses, energy provided in the form of fat can have a beneficial effect on the energy supply during work or on the horse's behaviour. This is because fat has a high energy density, meaning horses will become "hot" less quickly compared to when they ingest certain cereals.

本产品中的 Omega 3-6-9 脂肪酸，以及天然抗生素有效促进马匹整体健康，促进毛发生长，肠道健康，并提高免疫力。

本产品作为额外添加剂，使马日常摄入高脂肪的营养，可以提高马匹赛场的竞技表现。以脂肪而不是碳水化物的形式储存能量，帮助马匹的肌肉在不产生乳酸的情况下转换能量。针对长期高负荷运动的马匹，或者“活动量比较大”的马，以脂肪的形式存储能量，对马匹运动中能量供给，或马匹的表现都非常有益。因为脂肪是高能量的营养，意味着相对于摄入谷物，摄入高脂肪的营养，马匹会更慢的变的兴奋。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特性-重要成份

Feeding horses oil such as corn oil or linseed oil is a very popular way to obtain a shiny coat or more energy. Cavalor OilMega is not just any oil; it is a **combination of various vegetable oils** including linseed oil and soybean oil, so that an optimal ratio of omega-3 to 6 is obtained.

给运动马日常膳食中，增加玉米油，或者亚麻籽油成为非常常用的方法，促进毛发增亮，或者获取更多的能量来源。

Cavalor OilMega (美佳油) 并不单单是油。它是按照科学营养配比，混合多种优质植物油包括亚麻籽油，大豆油等，以确保马匹获得 Omega 3-Omega 6 最佳营养配比。

Omega-3 and 6 are essential fatty acids. This means that the body needs these substances, but cannot make them itself. As a result, the fatty acids must be taken via the horse's ration. Essential fatty acids can be found in vegetable oils, nuts and cereals. Omega-6 fatty acids are mainly present in soybean oil, grains and seeds while fresh grass, linseed, olive oil and rapeseed oil are rich in omega-3 fatty acids. Most horses today get enough omega-6 from their feed since grains processed in muesli and dry foods are rich in this fatty acid. When horses are mostly stabled they often have a lower intake of omega-3 fatty acids because there is less time in the pasture or this is impossible from a practical point of view (winter season!). It is important that the ratio between omega-3 and omega-6 remains balanced. If the ratio between omega-3 and omega-6 is good, the horse will automatically produce sufficient omega-9. A correct ratio between omega-3 and 6 fatty acids not only has a positive effect on the immune system, but also on the horse's overall health.

Omega 3 和 Omega 6 是身体必需的基本的脂肪酸。意味着这些营养成分必须从体外摄取。因此，运动马的日常膳食中必须含有这些营养物质。基本的脂肪酸在植物油，坚果，和谷物中广泛存在。大豆油，谷类，籽里含有 Omega 6 脂肪酸，而新鲜的草，亚麻籽，橄榄油，葡萄籽油含有大量的 Omega 3 脂肪酸。大部分马都可以从日常膳食中摄入足够的 Omega 6 脂肪酸，因为经过加工的谷物饲料和干食品中含有丰富的 Omega 6 脂肪酸。大部分时间在马房里度过的马匹通常摄入比较少的 Omega -3 脂肪酸，因为他们放牧吃鲜草的时间相对少，或者有时候没有条件吃鲜草（比如冬天），因此 Omega-3 和 Omega 6 营养配比保持平衡很重要。如果 Omega 3 和 Omega 6 摄入量满足马匹的营养需求的情况下，马自己本身就会体内合成足够的 Omega -9 脂肪酸。Omega-3 脂肪酸 和 Omega -6 脂肪酸维持正确的比例，不仅利于身体的免疫系统，而且促进马匹整体健康。

An imbalance between these fatty acids can be linked to inflammation, a poor coat, reduced resistance and reduced fertility. Vitamin E is added to these oils. **Vitamin E** counteracts the oxidation of fatty acids so that they can perform their functions for longer. The more fat a horse's ration contains, the more vitamin E the horse needs. By adding this vitamin E directly to our oil, we prevent deficiencies in your horse.

如果马匹身体内的脂肪酸失衡，就会导致炎症，毛色不亮，免疫力下降，生育能力下降。本产品里面额外添加维生素 E。维生素 E 可以抵抗脂肪酸的氧化，从而延长脂肪酸在体内发挥功效的时间。马日常膳食中摄入油分越多，需要的维生素 E 就越多。通过在 Oilmega 中额外添加维生素 E，可以有效避免您的马缺乏维生素 E。

Cavalor OilMega also contains a **natural antibiotic**. This is a balanced and patented mix of specific fatty acids (mediumchain fatty acids (C6-C12) from tropical plants) that have a positive effect on intestinal flora. They boost health and have an anti-ageing effect on the cells, increasing the horse's immunity and reducing the energy required to protect the horse from infection. The result is a shiny coat and a healthy horse.

Cavalor Oilmega 油里同时含有天然的抗生素。本产品是采用优质脂肪酸特定比例专利配方（中间链脂肪酸 C6-C 12 从热带植物里提取），同时有益于肠道的菌群。综合提高马匹健康，同时有保护细胞抗衰老功效，提高马匹的天然免疫力，降低马匹防护感染需要的能量。产品用过，毛发增量，促进马匹整体健康。

INTERNAL HEALTH

Crude fat ➤ 97.5%	Omega-3 ➤ 34%
vitamin e ➤ 4,500 mg/kg	Omega-6 ➤ 8%
	Omega-9 ➤ 24%

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Cavalor OilMega must be added to the ration gradually. If large quantities of oil are ingested too quickly, horses experience bloating, excessive gas production, loss of appetite and thin manure.

Cavalor OilMega (美佳油) 需要以逐渐增量的方式放进料里饲喂。如果在日常膳食中短时间内加入大量的油分。马匹会出现腹胀，产气过多，食欲不振和粪便稀薄。

Dose per horse per day 每天马摄入量：

第一天：20 毫升

第二天：40 毫升

第三天：60 毫升

第四天：80 毫升

第五天：100 毫升

之后，每天 100 毫升。

每天最大摄入量不能超过 500 毫升。

Day 1 20 ml Day 2

40 ml Day 3 60 ml

Day 4 80 ml

Day 5 100 ml

After day 5 100 ml



Maximum amount per horse per day = 500 ml.

TIP: During winter, add Cavalor OilMega to the ration. It will help your horse moult and have a shiny coat again.

在秋冬季节，添加 Cavalor OilMega 到饲料里，可以协助您的马匹换毛，同时可以有一身油光发亮的毛发。



4. PACKAGING AND STORAGE

EANCODE	PACKAGING	# DAYS
 5425016901304	Cavalor® OilMega 2 L – 67,63 fl.oz	20
 5425016901311	Cavalor® OilMega 10 L – 338,2 fl.oz	100